
A polgármester beszámolója a két ülés közötti fontosabb eseményekről, az 
átruházott hatáskörben hozott döntésekről. 

 
Sallai Mihály polgármester:  
- Október 2-án került megrendezésre az Idősek Napja a Csoóri Sándor 
Művelődési Házban. A Zámolyi Mesevár Óvoda gyermekeinek előadása után 
Király Valéria és Kokas László operetténekesek produkcióját tekinthették meg a 
jelenlévők. Nagy sikere volt a rendezvénynek, melynek költsége a falunapi keret 
maradványából került finanszírozásra. 
- Október 3-án a képviselő-testület előzetes döntése szerint megvásárlásra 
került egy Mazda E220 típusú tehergépjármű 1,5 M Ft vételáron. A jármű 7-én 
átíratásra került, valamint a forgalmi engedélybe be lett jegyezve a sárga 
figyelmeztető jelzés használata. 
Az önkormányzat dolgozói által eddig használt Renault Kangoo gépjármű 
átkerült a Mesevár Óvoda üzemben tartásába, mellyel a szociális étkezők 
ebédjét szállítja ki az intézmény. Az eddigi ételszállító autó – mely a 
„polgármesteri hivatal” tulajdonában van – az önkormányzati dolgozók 
használatába került, mert annak kora és állapota miatt nem érdemes 
értékesíteni. Amíg megy, használják a dolgozók. 
- Október 6-án az aradi vértanúkra emlékeztek az I. világháborús 
emlékműnél. A polgármesteri beszédet követően nagytiszteletű Gunyits Ottó 
lelkipásztor mondott beszédet, majd Baboth Dóra 48-as dalokat énekelt a 
koszorúzás alatt. 
- Október 7-én megérkezett a belső ellenőri jelentés, melyet a képviselők 
megkaptak. 
- A „régi játszótérre” vásárolt egy új csúszdát, mely a tavasszal kerül 
kihelyezésre. 
- Október 11-én rövid tájékoztatás érkezett a Fejérvíz Zrt-től, melyet 
megküldött a képviselőknek. 
- Ugyanezen a napon megérkezett a 76 m3 szociális célú tűzifa, mely a 
Zámolyi Mezőgazdasági Zrt. zárt telephelyén került letárolásra. A 386.080,-  Ft-
os szállítási költséget az önkormányzatnak kell fizetnie. 
- Október 13-án Leader szakmai fórum volt Magyaralmáson. Előzetesen 
buszos átjutási lehetőséget hirdetett, de arra nem volt jelentkező. 
- Október 15-én az óvoda felhívására udvarrendező akciót tartottak, melyre 
óvodás gyermekek apukái jöttek el. Kivágásra kerültek az elöregedett fák, 
melyek gallyait az önkormányzat eszközeivel le is darálták az egész napos 
elfoglaltsággal járó megmozdulás során. 
- Október 16-án este 11 órára elkészültek és beüzemelésre kerültek a 
légkondicionálók az óvodában. Tökéletesen működnek, pozitív a visszajelzés. A 



gázzal 23-24 fokra beállított fűtéssel is állandóan hideg volt, most viszont a 
közvetlen befújással az óvónők maguk 20-21 fokra állították be az eszközöket, s 
teljesen komfortos a hőmérséklet. A villany és gázfogyasztást naponta 
dokumentáljuk, s ahhoz igazítjuk az átalányok módosítását. Egy meglepetés 
érte: a tornaszoba fűtésével régóta szenvedtek, mert ott mindig hidegebb volt az 
elvártnál. Kiderült az ok, amikor a villanyvezetékeket húzták a padláson a 
klímákhoz. Az egész óvoda födémzete szigetelve lett a felújításkor, de a 
tornaszoba kimaradt, semmi szigetelés nem volt a betonfödémen, ami így 
rettenetes 63 m2-nyi hőhídként funkcionált. Felkutatta a legolcsóbb megoldást, s 
bruttó 196.000,- Ft-ért vásárolt 20 cm vastag 039-es lambda értékű üveggyapot 
szigetelést, melyet október 21-én egy szülővel és Váczi Máté képviselővel 
leterítettek a tornaszoba padlásán.  
- Ugyanezen a napon megkezdődött a faluház klimatizálása, valamint 
leeresztésre került a sportöltöző víz- és fűtéshálózata. 
- Október 17-én részt vett Jegyző Úrral a Belügyminisztérium által 
szervezett regionális konferencián, amelyet dr. Dukai Miklós önkormányzati 
államtitkár nyitott meg. A konferencián elsősorban az IKIR rendszer 
kiterjesztéséről és továbbfejlesztéséről tartottak nagyon hasznos előadásokat. 
- Október 17-én az önkormányzat dolgozói kettő napelem lámpát szereltek 
fel a temető bejáratához – a ravatalozó épületén már egy éve üzemel –, 25-én 
pedig kitáblázásra került az ideiglenes forgalmi rend, kavicsburkolatot 
készítettek a műút és a ravatalozó között, 26-án pedig elszállításra került a 
temetői hulladék. 
- Október 19-én megsüllyedt a telefonakna fedlapja a Vörösmarty utca 
járdáján, melyet azonnal körbekerített és bejelentette a hibát a szolgáltatónak. 
Bejelentésre került a Faluház udvarán található telefonoszlop is, mely 
betongyám nélkül lett leásva, s napról napra egyre jobban dől. 
- Október 23-án megemlékezést tartottak a Csoóri Sándor Művelődési 
Házban. A Zámolyi Csanádi Imre Református Általános Iskola diákjainak 
megrendítő műsora után a Millenniumi parkban koszorúztak. Az eseményen 
jelen volt Törő Gábor országgyűlési képviselő is.  
- Október 24-én tájékoztatta a lakosságot a Volánbusz Zrt. október 25-i 
sztrájkjáról, melyről előzetesen semmilyen tájékoztatást nem kapott. 
- Október 25-én   hiánypótlás érkezett a Nemzeti Művelődési Intézet 
„Kistelepülési kulturális rendezvények támogatása” pályázat elszámolásához. a 
hiánypótlás teljesítésre került. 
- Ugyanezen a napon a Vértes-Gerecse Vidékfejlesztési Közösség elnökségi 
ülésén vett részt. Több pályázati kiírás felfüggesztésre kerül, s ha az irányító 



hatóság hozzájárul, a nyitott pályázatok támogatási összeghatára 7 M forintról 
15 M Ft-ra emelkedik, valamint 85-ről 90 %-ra módosul a támogatási intenzitás. 
- Ugyanezen a napon az óvoda karbantartója és az önkormányzat dolgozói 
kiváltották a Szép Ilonka Faluház melegítőkonyhájának mosogatójánál a 
korrodálódott vízvezetékeket, melyek szivárgása miatt ázott a fal és levált a 
csempe. A falfelület száradást követően új burkolatot kap. 
- Készülnek a „Látnivalók” táblák fa alaptáblái, melyek 11 helyszínre 
fognak kikerülni a településen. 
- Korábban tájékoztatta a testületet, hogy Simon Zoltán egyéni 
vállalkozóval megállapodtak abban, hogy a pékség élelmiszerüzletében 
található bankautomatát változatlan formában, közös teherviseléssel 
üzemeltetik. A megnövekedett költségek ellenére az önkormányzat továbbra is 
havi 60.000,- Ft-tal járul hozzá a működtetéshez, három havonta történő 
elszámolással. Azóta azonban a vállalkozó számlát nem küldött, mert úgy 
döntött, hogy nem tart igényt az önkormányzati hozzájárulásra, az üzemeltetést 
maga finanszírozza. 
Október 24-én egy zámolyi lakos – szokásához híven - egy facebook csoportban 
sejtető módon rossz fényben igyekezett feltűntetni az önkormányzatot ebben az 
ügyben. Tájékoztatja képviselőket, hogy semmilyen döntést nem hozott, 
intézkedést nem tett arra vonatkozóan, amely a bankautomata működését 
hátrányosan befolyásolná. 
- október 27-én megtörtént a Csalogány utcai csatornahálózat bővítés 
műszaki átadás-átvétele. 
- Október 29-én halottak napi megemlékezés lesz a Nemzeti Összetartozás 
Emlékműnél, az I. világháborús emlékműnél és a temetőben a búcsi leventék 
sírjánál, valamint a béresek keresztjénél.     
- A népszámlálással kapcsolatosan a KSH meghosszabbította az interneten 
történő önkitöltést 2022. október 20-ig. Zámolyon a lakosságnak közel 70 %-a élt 
ezzel a lehetőséggel.   
Ezt követően elkezdődött a számlálóbiztosok által történő összeírás azoknál a 
lakosoknál, akik nem éltek az önkitöltés lehetőségével. A számlálóbiztosok az 
önkormányzat, illetve a hivatal dolgozói, akik november 20-ig össze kell hogy 
írják a lakosságot. Az összeírás üteme időarányos. 
- az előző zárt ülésen a képviselő-testület egy lakhatási kérelmet utasított 
el. 
- október hónapban 2 nap szabadságon volt. 

 
 



Tanárki Gábor alpolgármester: Az egyik előző testületi ülésen javasolja, hogy 
a felső és alsó buszmegállókhoz zebra kerüljön felfestésre. Történt-e valami 
előrelépés az ügyben? 
 
Dosztály Csaba jegyző: Írtak levelet ez ügyben a Magyar Közút Kht-nak, de 
választ még nem kaptak. 

 
Sallai Mihály polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a 
polgármester beszámolójának elfogadásáról. 

 
 

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
180/2022. (XI. 2.) határozata 

a polgármester két ülés között végzett munkájáról 
szóló beszámolóról 

 
Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló beszámolót 
elfogadja. 
 


